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Xikang Wang 

Beijing 

+86 10 8524 5816 

xikang.wang@hankunlaw.com 

PRACTICE AREAS 
◼ Capital markets 

◼ Private equity and venture capital 

◼ Mergers and acquisitions 

◼ Foreign direct investment 

◼ Outbound investment 

◼ General corporate 

◼ Fintech 

◼ Corporate compliance 

◼ Technology, media and telecoms 

◼ Life sciences and healthcare 

◼ Legal risk management 

◼ Financial services and regulatory 

PROFESSIONAL EXPERIENCE 
Mr. Wang's practice focuses on capital markets, general corporate, mergers and acquisitions, and 

venture capital financing transactions.  He has extensive experience in a variety of equity and debt 

offerings in both the United States and Hong Kong markets.  Mr. Wang regularly advises private 

and public companies and their management and boards of directors on corporate governance and 

regulatory compliance matters in connection with issues arising under U.S. and PRC securities laws.  

He also represents corporate and investor clients in transactions involving equity investments, joint 

ventures, mergers and acquisitions, and financings that cover industries including technology, internet, 

Fintech, education, consumer and retail, healthcare, etc. 

Prior to joining Han Kun, Mr. Wang was a partner at another leading PRC law firm.  He was also 

Executive Director of Goldman Sachs Group in China, where he served as a key member of the 

Domestic Review Committee and advised on many domestic and cross-border investment banking 

transactions from both legal and compliance perspectives.  Mr. Wang also practiced with two Wall 

Street law firms in China, where he gained extensive experience in cross-border capital markets and 

M&A transactions. 

EDUCATION 
Mr. Wang graduated from Beihang University with an LL.B. degree.  He also received an LL.M. 

degree from Cornell Law School. 
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QUALIFICATIONS 
Member of the New York State Bar 

WORKING LANGUAGES 
Chinese, English 
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王熙康 

北京 

+86 10 8524 5816 

xikang.wang@hankunlaw.com 

业务领域 

◼ 资本市场 

◼ 私募股权和风险投资 

◼ 兼并和收购 

◼ 外商直接投资 

◼ 境外投资 

◼ 一般公司事务 

◼ 金融科技 

◼ 公司合规 

◼ 科技、媒体和电信（TMT） 

◼ 生命科学与健康 

◼ 风险管理 

◼ 金融服务和金融监管 

工作经历 

王熙康先生的执业领域主要包括境外资本市场、私募股权投资、并购和重组、公司融资以及

一般公司事务。他在美国和香港资本市场积累了丰富的经验，曾多次参与 IPO、PIPE、SPAC

等众多复杂资本市场交易。除了海外资本市场业务以外，他还经常代表企业和投资机构参与

股权投资、融资、并购及合资等交易，业务领域涵盖科技、新能源汽车、生命健康、互联网、

金融、教育、零售业等。此外，他还专注于公司合规和一般公司事务，经常就企业日常经营、

合规、监管等事务为公司及其管理层、董事会提供法律服务，并为其在中国和美国的公司及

证券法律框架下的公司治理、合规、发展策略等问题提供咨询建议和解决方案。 

在加入汉坤律师事务所之前，王熙康先生在另一家领先的国内律师事务所担任合伙人。他还

曾担任高盛集团（Goldman Sachs Group）中国区执行董事和高盛高华内核委员会成员，负责

主管大中华区域的投资银行部法律合规事务。王熙康在高盛工作期间全面负责高盛投行部中

国客户在境内和境外的包括中国企业赴美上市、香港上市、A 股上市、各类股本及债券融资，

兼并与收购等法律及合规支持，同时全面参与证券公司的内部控制、监管及合规等方面工作。

在加入高盛集团以前，他曾就职于包括谢尔曼·思特灵律师事务所（Shearman & Sterling LLP）

在内的多家华尔街律所，在跨境并购和资本市场领域积累了丰富的经验。 

教育背景 

毕业于北京航空航天大学并获得法学学士学位，后赴美国就读于康奈尔大学法学院并获得法

学硕士学位。 
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执业资格 

美国纽约州律师执业资格 

工作语言 

中文、英文 


